
 

FAU møte Hjellestad skole 

Dato:  14.06.2023 

Sted:  Studio 

Møtestyrer:  Kristoffer Hjellestad 

Referent:  Katrine Amundsen 

  

Oppmøte oversikt 

Trinn Navn på representant i FAU Tilstede (sett kryss) Verv 
1.trinn Kristoffer Hjellestad X Nestleder 
1.trinn Tina Ottesen X Kulturforum 
2.trinn Reyhane Ghergherehchi  Vara kulturforum 
2. trinn   Vara referent 
3.trinn Brede Larsen X Vara økonomi 
3.trinn Marianne Tveit Haavind X Økonomi 
4. trinn Tom Roger Angelfoss  17.mai 
4.trinn Eldeat Koiter X 17.mai 
5.trinn Hege Kvamsøy  Vara trafikkansvarlig 
5.trinn Bjarne Strand-Henriksen X Miljø- og tv aksjonansvarlig 
6.trinn Anne Torhild Mettenes X Trafikkansvarlig 
6.trinn Iren Drange Hjellestad  Leder 
7.trinn Hege Skare Larsen   
7.trinn Katrine Amundsen X Referent 
Rektor Bjørg Irene X Rektor 
    
 
Referat 
 
 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte.  

 

2. Rektors kvarter.  

 

3. Hvem stiller til gjenvalg?  

 

4. Skal FAU sponse oppussing av klasserom? 

 

5. Gjennomgang av årshjulet.  

 

6. Gjennomgang av gruppene.  

 

7. Foredrag til høsten.  

 

8. Eventuelt.  
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Referat godkjent.  
 
 

2. Takker for godt samarbeid i løpet av året. 
Skolen ønsker å bruke FAU sin vipps til aktivitetsdagen på mandag. Ok ved FAU.   
Inntekt går til Bolivia. Det er bestemt at Håpet utgår.  
 
Vedr. leksefri skole og skolefrukt ønsker hun å ta tema opp igjen på første møte etter sommeren.   
 



 
 
Stort ønske om å få sponset kjøkkenhage også til neste år. I fjor fikk de kr. 5000.  
Støtte til kjøkkenhage ok kr. 5000.  
Ønsker spons for å ordne nye gardiner til vinduer i gymsal.  
FAU støtter innkjøp av tekstil, men oppfordrer at elevene bidrar med å sy gardinene.   
 
Helsesykepleier inviterte til ROS foreldremøte for 7. trinn 15. mai. Skuffende med bare to som møtte opp.  
Ønske fra FAU om at det uansett kommer nytt til neste år. 
Blir dessverre ny helsesykepleier til høsten.   
 
Dysleksi – nytt program. Lingdys  
Planlagt foreldrekurs i slutten av august. Informasjon må kjapt ut etter skolestart.  

              Kurs rettet mot lærere og for foreldre med barn som har dysleksi. 
              Rektor melder at de ikke har hatt egen logoped, men har nå leid inn en ressurs 
              som skal få ned ventetid.    

 
Positive tilbakemeldinger på at lærerne og SFO-assistenter har vært på besøk i barnehagen. 
Gjør at barna blir tryggere ved skolestart.  
Barnehagebarna har også vært på flere samlinger her på skolen. 
FAU oppmuntrer til foreldretreff før skolestart. God erfaring fra tidligere. Ser at det er viktigere når barna 
blir eldre.  
 
Mobilfri skole skal tas opp igjen med lærerne og kommer med tilbakemelding til høsten.  
Tema på foreldremøte.  
 

3. De fleste er positive til å fortsette til høsten, men om andre fra trinnet har ønske om å bli med så skal de 
få mulighet.  
Første møte stiller alle uansett om de fortsetter eller ikke for overlevering.  
 

 
4. Maling av klasserom utgår. Nå står skolen på liste over skoler som Bergen Kommune skal ordne. 

 
5. Gjennomgang av årshjul.  

 
6. Søknad om basseng er sendt og godkjent. Andreas har kontroll 

Dans vet ikke før til høsten når hun får timeplan.  
Yoga er klar. Vanskelig å få nok deltakere 
Piano er klar for å fortsette, nedgang i antall elever.  
 

              17 mai. Betydelig mindre overskudd i år enn i fjor.  
              Mer utgifter, mindre folk.  
              Ta opp igjen om premier til høsten igjen. Oppfordre til gjenbruk. 
              Planlegge tidligere.   
 

 
7. Foredrag til høsten:  

              Tenke på alternativer frem til neste møte.  
              Skyfritt var veldig bra. Ønsker å gjenta til høsten.  
              Linda Elin Aase, litt mer info om henne og forespør hva hun kan levere.  
              FAU-leder tar dette videre?  
 
 

8. Stort ønske om fortau opp til parkeringen på Dalen. Fylkeskommunevei?  
Hjelper ikke med hjertesone når veien frem til sonen er som den er.  
Trafikkansvarlig ser på gammel kommunikasjon vedr. sti fra parkeringsplass Arboretet og opp til skole.  
 

 
 
 
 

 
           Første møtedato til høsten: onsdag 23. august kl. 20.00 
 
 



 

 

 


